
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1701 Utbyggnad av E6:an i Skåne

Allt som oftast korkar vägarna igen i Skåne på grund av hård trafikbelastning. 
Detta gäller särskilt E6:an och då i synnerhet under morgnar och eftermiddagar, 
då bilpendlare är på väg till och från jobbet. På vägarna fraktas också inte 
oväsentliga mängder gods. Växande köer är inte bara ett stort irritationsmoment 
för den enskilde utan riskerar också att medverka till ökad olycksrisk samt 
genererar ökade utsläpp. I debatten har det framförts önskemål, inte minst från 
pendlarnas sida, om att E6:an ska byggas ut från dagens två filer i vardera 
riktningen till tre filer i vardera riktningen.

Jag vill ställa följande fråga till statsrådet Anna Johansson:

 

Avser statsrådet och regeringen att vidta några åtgärder för en utbyggnad av 
E6:an i Skåne från tvåfiligt till trefiligt?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-30
Besvaras senast
2017-07-19 kl. 12.00


